

Title (en)

METHOD AND KIT FOR CONTRACEPTION WITH GnRH-ANTAGONIST AND PROGESTIN.

Title (de)

VERFAHREN UND ZUSAMMENSETZUNG ZUR EMPFÄGNISVERHÜTUNG MIT EINEM GNRH-ANTAGONISTEN UND PROGESTIN.

Title (fr)

PROCEDE ET KIT CONTRACEPTION AVEC UN ANTAGONISTE DE GnRH ET DE LA PROGESTINE.

Publication

EP 0378533 A1 19900725 (EN)

Application

EP 88904009 A 19880309

Priority

US 2420587 A 19870310

Abstract (en)

[origin: WO8807056A1] A method of providing contraception for and regulation of the menstrual cycle of a gonadal female mammal by a) administering thereto about once a week throughout her menstrual cycle an amount of a GnRH-antagonist effective to block folliculogenesis but less than the amount thereof required to block hormonogenesis; also administering prior to the end of that cycle an amount of a progestin effective to produce a secretory endometrium; and b) then terminating the progestin administration, thereby inducing menses.

Abstract (fr)

Procédé de contraception et de régulation du cycle menstruel d'un mammifère femelle gonadal qui consiste a) à lui administrer environ une fois par semaine au cours de son cycle menstruel un antagoniste effectif de GnRH (hormone libérant de la gonadotrophine) pour bloquer la folliculogenèse, mais dans une moins grande quantité que celle nécessaire pour bloquer l'hormonogenèse; à lui administrer également avant la fin de ce cycle une quantité de progestine adéquate pour produire un endomètre sécrétoire; et b) ensuite à terminer l'administration de progestine, provoquant ainsi des règles.

IPC 1-7

A61K 37/38; C07K 7/06

IPC 8 full level

A61K 38/09 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 38/09 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8807056 A1 19880922; EP 0378533 A1 19900725; EP 0378533 A4 19901205

DOCDB simple family (application)

US 8800711 W 19880309; EP 88904009 A 19880309